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    Al vanaf 1982 actief & betrokken  
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
01 Opening en mededelingen van de voorzitter 
 

De voorzitter, Marja van Noort, opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 
Speciaal welkom voor Nadien van Diest, die vanavond gaat vertellen wat zij voor de wijk 
Hintham kan gaan betekenen. 
 
Verkeerdagen Hintham 
De afgelopen verkeersdagen zijn goed verlopen, wel jammer dat er op donderdag en vrijdag 
niet meer reuring in de wijk was. Aandachtspunt voor de volgende keer. 
 
Er is een digitale enquête gehouden over verkeersveiligheid in Hintham, waaraan 165 personen 
hebben deelgenomen. 
Thijs heeft hiervan een samenvatting gemaakt. In het algemeen is: 
 

• Bijna 80% is tevreden over de toegestane snelheid in de wijk, circa 18% vindt de 
snelheid te hoog. 

• 50% is ontevreden over het uitzicht op kruispunten en rotondes. 
 
 
 

Verslag van de openbare 
wijkraadvergadering  
07-06-2023 
 

Aanwezige wijkraads- en 
commissieleden 
Marja van Noort 
Harke Tuinhof 
Hans Brands 
Lucie Spee 
Henri van Engelen 
Nol Welts 
Ad Opstals 
 
Wijkmanagement gemeente 
Rutger Janssens 
 
Aanwezige Buurtambassadeurs  
Hennie Lucius 
 
Afwezig met kennisgeving 
Richard de Leeuw 
Wim Creemers 
Thijs Peters 
Maria van Avendonk 
Rini van den Vossenberg 
Wies de Groot 
Paul Hilgers 
 
Overige aanwezigen 
Nadieh van Diest 
Rien Mertens 
Johny Schellings 
 
Afwezig zonder kennisgeving 
Henk van Kollenburg 
Hennie van Dinther 
 



2 

 

De meest genoemde verbeterpunten zijn: 
 

• Onoverzichtelijk kruispunt / oversteekplaats weg Hintham / Pastoor van Thiellaan. 

• Snelheid op de Jan Heijmanslaan. 

• Drukte / chaos bij en tijdens het brengen / halen van kinderen bij KC Het IJzeren Kind. 

• Rommelige situatie voor winkelcentrum Pastoor van Thiellaan. 

• Marja heeft er nog een punt toegevoegd en wel T splitsing Nicolaas Fierlandstraat / 
parallelweg weg Hintham. Deze gevaarlijke situatie werd door rijschool Hoek ook al 
aangeven. 

 
Een van de vragen in de enquête was “ zou u iets voor de wijkraad willen betekenen en met ons 
mee willen denken “. Daar hebben 14 personen op gereageerd en op woensdag 14 juni a.s. 
hebben Marja en Hans een afspraak met hen gepland. 
 
De uitslag van de enquête gaan we op 6 september a.s., voorafgaand aan de wijkschouw, aan 
wethouder Roy Geers aanbieden. 
 
Renovatie Pastoor van Thiellaan. 
Marja en Hans hebben de voorgenomen renovatieplannen van de gemeente al mogen inzien. 
Op dinsdag 13 juni a.s. van 19.00 t/m 21.00 uur is er door de gemeente een inloopavond in De 
Biechten georganiseerd. Eenieder is daar welkom.  
 
Wijkschouw woensdag 6 september om 18.00 uur. 
Bij de aankomende wijkschouw zijn vertegenwoordigers van de gemeente aanwezig en ook 
wethouder Roy Geers. 
We verzamelen om 18.00 uur in de Biechten, waar we na een broodje en kop soep op de fiets 
de wijk doorgaan. Marja zal via de Hint, een oproep aan onze wijkbewoners doen om punten 
aan te melden waar we zeker langs moeten komen. 
Na afloop van de wijkschouw, zullen wij als wijkraad afscheid nemen van wijkmanager Paul 
Hilgers.    
 
Actiepuntenlijst 
Op verzoek van Wim wordt er voortaan een actiepuntenlijst bij de verslagen toegevoegd. 
Een actiepunt voor Marja stond open en wel een afspraak met Maria en Rini plannen qua 
voortgang van de website. Deze volgt op korte termijn.  
 
 

02 Notulen laatste vergadering 
 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 5 april 2023.  
 
 
03 Mededelingen vanuit de gemeente. 
 
Rutger wordt momenteel ingewerkt door Paul. Hij neemt op korte termijn contact op met de 
voorzitter van de BAG commissie en hij hoopt dat er meer communicatie vanuit de wijk komt. 
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04 Kennismaking mat opbouwwerker Nadieh van Diest 
 
Per jongstleden 1 januari is Nadien opbouwwerker voor onze wijk. 
Zij is er voor o.a. kwetsbare en jeugdige bewoners. Momenteel spelen er zaken rondom de flats 
Engstoep en Hoogveld. In de flat Hoogveld is er een zogenaamde leefkamer. Er dient ook meer 
bekendheid aan KOO gegeven te worden. Daarvoor kunnen bewoners ook terecht op het 
wijkplein.  
Het verzoek aan eenieder, als je iets ten gehore komt dat er iets speelt, geef het aan Nadieh 
door. 
 
Voor de aanwezige personen heeft Nadieh een kleine workshop bedacht.  
Er worden twee groepen gemaakt en via kaarten worden er vragen gesteld. 
Wat daar o.a. uit voortkwam is, dat er sociale contacten gemist worden. Straatfeesten kunnen 
daarin verbindend zijn. Hiervoor kan men subsidie aanvragen bij de gemeente via het wijk en 
dorpen budget. 
 
We wensen Nadieh heel veel succes met haar werkzaamheden voor onze wijk. 
 
 
05 Mededelingen vanuit de werkgroepen van de wijkraad & bestuur 
 

a. Verkeerszaken 
Waarom verdwijnen de verkeerslichten bij de Grote Elst? De omliggende bewoners zijn 
schriftelijk hiervan op de hoogte gebracht en er zijn geen reacties / klachten binnengekomen. 
Het verzoek is wel, om beter de wijk te informeren. Ook via de website van de wijkraad kan over 
deze onderwerpen informatie ingewonnen worden.  
Door de gemeente zijn er metingen verricht, waaruit is voortgekomen dat er te weinig gebruik 
gemaakt wordt van deze oversteekplaats. Fietsers maken gebruik van het fietspad aan de 
overzijde van de weg.  
Maar gezien de bouwontwikkelingen aan de Grote Elst, is het misschien wel wenselijk deze 
oversteek te handhaven. De ontwikkelingen worden in de gaten gehouden en wie weet wordt 
het over een paar jaar weer aangepast. 
 
b. Groen/snoeidag 
Geen mededelingen. 
 
c. Kijk op de Wijk 
Hennie Lucius is bij de werkgroep aangesloten. 
Dinsdag 13 juni a.s. is er een groenschouw met de gemeente gepland. Verslaggeving volgt. 
Voor het Orionpad hebben de handhaving medewerkers geen tijd, voor controle uitvoeringen.  
 
d. Leefomgeving & milieu   
Geen mededelingen. 
 
e. Website 
Geen mededelingen. 
   
f. Buurtambassadeurs  
Geen mededelingen. 
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05 Rondvraag 
 
Rien Mertens is erg geïnteresseerd in het opslaan van energie. Doet de werkgroep hier iets 
aan? Duurzaam Hintham is daar meer mee bezig en Hans zal Rien per mail informeren hoe 
contact op te nemen met Duurzaam Hintham.  
 
Wordt er op het KC De IJzeren Kind gebruik gemaakt van “ontbijt op school “. Lucie doet hier 
navraag naar. Via de gemeente Samen Gezond is hiervoor subsidie aan te vragen. 
 
Lucie deelt mede dat de school heel erg blij was met de pakketten tijdens de verkeersdagen. 
Ook wil de school verder meedenken om volgend jaar meer vorm aan de verkeersdagen te 
geven. Lucie maakt met hen een afspraak hierover. 
 
Nol heeft via de media vernomen dat schoolgaande kinderen geactiveerd worden om met de 
fiets naar school te gaan. In Den Bosch is een school momenteel met een pilot project bezig. 
 
 
07 Sluiting 
 
Marja sluit om 21.30 uur de vergadering en dankt iedereen voor hun aanwezigheid. 
 
De volgende openbare vergadering is op woensdag 1 november 2023 om 19.30 uur.  
 
 
 

08 Actiepunten lijst  
 

1. Afspraak plannen met personen die op de enquête gereageerd hebben. Marja en Hans 
2. Voorbereiden overhandiging enquête aan wethouder R. Geers. Marja, Thijs en Hans 
3. Cadeau afscheid Paul Hilgers.       DB 
4. Afspraak plannen Maria en Rini i.v.m. voortgang website.   Marja en Hans 
5. Afspraak plannen met KC Het IJzeren Kind.     Lucie 
6. Afspraak plannen i.v.m. nieuwe logo.      Wim en Hans 
7. Gegevens mailen aan Rien Mertens.      Hans 

 
 
 
Voor akkoord, 
 
Marja van Noort    Hans Brands 
Voorzitter     Notulist  
 

 


